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1 oktober: audiëntie
bij paus Franciscus

Paus Franciscus moedigde de
15.000 pelgrims voor de
zaligverklaring van Álvaro del
Portillo in Rome aan om de
voorspraak van de nieuwe
zalige in te roepen om
“genereus te reageren op Gods
oproep tot heiligheid en
apostolaat in het gewone leven,
in dienst van de Kerk en de hele
mensheid.”

1-10-2014



De 15.000 mensen die naar Rome
kwamen voor de activiteiten in het
kader van de zaligverklaring van
Álvaro del Portillo op 27 september
in Madrid, woonden op 1 oktober de
algemene audiëntie met paus
Franciscus bij. Zij wilden hun
eenheid met de Heilige Vader en hun
dankbaarheid voor de
zaligverklaring tonen.

Paus Franciscus zei tot hen: “Ik groet
bisschop Javier Echevarría, prelaat
van het Opus Dei, samen met de
gelovigen van de prelatuur hier
aanwezig om God dank te zeggen
voor de zaligverklaring van Álvaro
del Portillo. Ik hoop dat zijn
voorspraak en voorbeeld u zal
helpen om genereus te reageren op
Gods oproep tot heiligheid en
apostolaat in het gewone leven, in
dienst van de Kerk en de hele
mensheid. Hartelijk dank en moge
God u zegenen.”



Bisschop Echevarría: Dank u,
Heilige Vader!

"Op dit moment van diepe vreugde,"
zei bisschop Javier Echevarría, "wil
ik paus Franciscus danken voor de
zaligverklaring van deze bisschop
die de Kerk zo enorm lief had en
diende. Laat we de intenties van de
Heilige Vader toevertrouwen aan de
zalige Álvaro: de apostolische
vernieuwing en dienst aan God van
alle christenen, de zorg voor de
meest behoeftigen, de aanstaande
synode over het gezin, de heiligheid
van alle priesters".

José Ignatio begroet de paus

Jose Ignacio, de jonge Chileense
jongen die op wonderbare wijze was
genas op voorspraak van de zalige
Álvaro, werd aan het einde van de
algemene audiëntie begroet door de
Heilige Vader. "De paus heeft me
gevraagd voor hem te bidden," zei
hij. Zijn moeder, Susana Wilson, zei:



"We gaven de paus de
verzoekschriften de intentie die we
op de kist van de zalige Álvaro
hebben geplaatst; Het was een
moment van grote vreugde en
dankbaarheid." En ze voegde hieraan
toe:" We vertelden hem dat we in
Chili veel voor hem en zijn intenties
bidden. We zijn op dit moment
overmand door emoties; het zijn
dagen geweest om te danken, dagen
met veel genade en de liefde van vele
mensen."

Haar man, Javier Ureta, voegde
hieraan toe: “We hebben de paus om
zijn zegen gevraagd voor de vijftien
jaren van ons huwelijk en hij zei ons
dat we een voorbeeld zijn voor de
waarheid dat een “'huwelijk voor
altijd is'.”

De Heilige Vader helpt ons beter te
zijn

Alphonse Mosolo, een Congolese arts
die in het ziekenhuis Monkole in



Kinshasa werkt, kwam voor het eerst
in zijn leven naar Rome. Volgens
dokter Mosolo, "versterken de
woorden van de paus ons geloof en
onze hoop, helpen zijn woorden om
beter te worden en niet ontmoedigd
raken door alle problemen." Hij
vervolgde: "Ik vertelde de paus dat
de opgenomen kinderen voor wie we
zorgen, die bij ons komen met
ernstige ziektes, voor hem bidden."
Dokter Mosolo werkt voor een van
de vier Afrikaanse projecten die
financiële steun zullen ontvangen
van de tijdens de
zaligverklaringsplechtigheden op 27
september ingezamelde middelen.

Mara Celani, persvoorlichter van de
activiteiten in Rome ter gelegenheid
van de zaligverklaring, kreeg ook de
gelegenheid om met haar man en vijf
kinderen de paus te begroeten. "Het
was heel ontroerend.De paus vroeg
tijdens de audiëntie om onze
talenten die van God hebben



ontvangen in dienst te stellen van de
samenleving en hij nodigde ons uit
om het voorbeeld te volgen van de
zalige Álvaro, die is geschenk is voor
de gehele Kerk."
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